
ПРОТОКОЛ № 9 

 

11.10.2017     м. Черкаси 

 

ЗасіданняГромадської ради  

при Черкаській обласній державній адміністрації 

 

Голова Громадської ради –Глєбов Є. М.  

Секретар – Овчарова Т. М.  

 

Присутні члени Громадської ради:  

Бєляєва С. С., Бучковська А. В., Ільєв А. В.,Каменецький В. В.,Керей В. І., 

Клиновий О. М., Лавриненко О. П., Лимаренко-Полянський В. О., Матюша В. М., 

Науменко В. П., Сухін С. А., Теліженко Т. М., Тимарський О. С., Фоміна Н. М., 

Харченко О. М., Циганок О. А., Чернявський П. О. 

 

Присутніпредставники громадських організацій: 
Кисельов П. О., Завальнюк В. П. (ГО «Білий молот»),Скалько О. І. 

(ГО «Самооборона Майдану в Черкаській області»), Кухарчук Д. В. (Черкаський 

осередок ЦК «Азов»),громадські активісти: Гергель О. В., Мірошніков В. К. 

 

Присутні: 
Столяренко Г. С. –доктор технічних наук, професор ЧДТУ, Білик С. О. –секретар 

Регіональної Ради підприємців в Черкаській області,Комаров В. Є. – журналіст 

газети «Фактор». 

 
Перед початком засідання Глєбов Є. М.довів до відомачленів Громадської ради, 

що Максимчук З. В. та Халявка П. М. не можуть бути присутніми на цьому 

засіданні з поважних причин. Зокрема, Максимчук З. В. перебуває у відрядженні  

вм. Київ, а Халявка П. М. – на записі телепрограми в філії ПАТ «НСТУ» 

«Черкаська регіональна дирекція». Інші відсутні члени Громадської ради не 

повідомляли про причини своєї відсутності. 

 

Після чого Глєбов Є. М. оголосив порядок денний:  
1. Доповідь та розгляд пропозицій від членів тимчасової комісії з питань 

з’ясування причин відсутності членів Громадської ради при ЧОДА на засіданнях. 

(Доповідач – Лимаренко-Полянський В. О. Доповідачу на виступ –  

до 5 хвилин, на виступи членів Громадської ради з залу – до 1 хв.) 

-  для з’ясування причин відсутності бути готовими до виступів та надання 

підтверджуючих документів про поважність відсутності на засіданнях більше 

двох разів підрядГромадської ради при ЧОДА: 

Васільєв, Воронкін, Земляков, Каюк, Лимаренко-Полянський, Матюша, 

Перетятько, Сухін, Халамейдик, Циганок. 
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2. Голосування щодо подальшого членства у Громадській раді при ЧОДА 

відсутніх на засіданнях Громадської ради більше двох разів підряд без поважних 

причин.  

3. Розгляд пропозицій від членів Громадської ради при ЧОДА щодо зміни 

складу та керівництва постійно діючих комісій Громадської ради при ЧОДА. 

(На виступи членів Громадської ради з залу – до 1 хв.). 

4. Розгляд пропозицій щодо делегування представника від Громадської ради 

для участі у роботі Першої Асамблеї Платформи громадянського суспільства 

України «Збудуймо Європу в Україні». 

(Доповідач – Харченко О. М. Доповідачу на виступ – до 2 хвилин,  

на виступи членів Громадської ради з залу – до 1 хв. (Лист запрошення  

до співпраці додається).  

5. Визначення дати засідання Громадської ради по питанню проведення 

донабору до Громадської ради нових членів взамін вибувших. 

(Доповідач Харченко О.М. доповідачу на виступ до 3 хвилин, на виступи 

членів  Громадської ради з залу до 1 хв.). 

6. Інше. 

 

Глєбов Є. М.запропонував присутнім надати свої пропозиції щодо оголошеного 

порядку денного. 

 

Виступили:  

Лимаренко-Полянський В. О., який запропонував внести зміни щодо часу 

доповіді по першому питанню і надати йому на виступ 1 хвилину,  

а Каменецькому В. В.– 5 хвилин. 

У свою чергу Керей В. І.запропонував збільшити час для виступів членів 

Громадської ради з залу – до 3 хвилин. 

 

Глєбов Є. М. поставив на голосування пропозицію Лимаренко-

Полянського В. О. 

Голосували: «за» – 12. Рішення прийнято. 

 

Глєбов Є. М. також поставив на голосуванняпорядок денний з урахуванням 

пропозиції Керея В. І. 

Голосували: «за» – 17 (одноголосно). Рішення прийнято. 

 

1. По першому питанню:  

Слухали:  
Лимаренка-Полянського В. О., який довівдо відома присутніх про 

проведену роботутимчасової комісії з питань з’ясування причин відсутності 

членів Громадської ради при ЧОДА на засіданнях.Комісія опрацювала протоколи 

та матеріали щодо присутності членів Громадської ради на засіданнях з початку  

її скликання, поспілкувалася з членами ради, які були відсутні на засіданнях,  

в результаті чого комісією було встановлено, що в переважній більшості немає 

підтвердження поважності причин відсутностіна засіданнях та підтверджуючих 
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документів. На думку членів комісії виключення двох членів Громадської 

радивідбулося всупереч вимогам положення про Громадську раду.  

 

Виступили:  
- Каменецький В. В., який зачитав акт тимчасової комісії Громадської ради 

при Черкаській обласній державній адміністрації, щодо проведення перевірки 

відвідування засідань членами ради та запропонував створити регламентну 

комісію і до прийняття рішення цією комісією не розглядати питання про 

виключення членів з Громадської ради. 

- Харченко О.М., який зазначив, що комісія фактично не встановила 

причинвідсутності на засіданнях членів Громадської ради. Перелік осібз ким саме 

спілкувалися члени комісії для встановлення цих причин відсутній. Крім цього, 

зауважив, що цей акт не містить жодного фактажу та корисного змістовного 

наповнення і взагалі не зрозуміло, що робила ця комісія. 

- Глєбов Є. М., який повідомив, що на адресу Громадської ради надійшли 

заяви про виключення зі складу Громадської ради представників таких 

громадських організацій:Каюк О. О. – ГО «Народна рада Драбівщини», 

Воронкін В. О. – ГО «Об’єднання патріотичних сил». Крім цього, у телефонному 

режимі повідомили, що не мають можливості повноцінно працювати  

у Громадській раді і також просять припинити їх членство у Громадській раді: 

Матюша В. М.– ГО «Черкаське антикорупційно-люстраційне 

бюро»,Халамейдик О. В.– ГО «Воїни АТО Черкащини», Земляков Ю. О.– 

ГО «Депутатський контроль». 

- Харченко О. М. зауважив, що у разі доцільності створення регламентної 

комісії чи комітету, необхідно, перш за все, визначитися з повноваженнями  

та кількісним складом цього робочого органу. ТакожХарченко О. М. зазначив, що 

у Громадській раді потрібно працювати, а не тільки формально займати чиєсь 

місце, і робота у Громадській раді полягає не лише у тому, щоб приходити  

на засідання, ау конкретних справах та конструктивних пропозиціях. Тому, коли 

немає можливості повноцінно працювати у Громадській раді,потрібно 

визначитисята звільнити місце для інших, це стосується і Перетятько Т. В., 

і Матюші В.М.,і інших. 

- Тимарський О. С. заявив, що питання щодо подання лікарняних, відпускних 

тощо, як підтверджуючих документів, не порушувалося раніше та запропонував 

розглянути питання про створення регламентної комісії на наступному засіданні 

Громадської ради.  

- Сухін С. А. зазначив, що про відсутність на засіданні член Громадської ради 

повинен попередити електронною поштою секретаря або голову Громадської 

ради, а вимагати підтверджуючі документи про відсутність особи на засіданні 

немає законних підстав, оскільки це не передбачено Положенням.  

- Глєбов Є.М. зауважив, що дуже дивно чути про посилення контролю  

за відвідуваннями від осіб, які самі пропускають ці засідання, і більш того, 

наполягають на створенні регламентного комітету. 

- Білик С. О. звернув увагу присутніх, що Громадська рада –  

це консультативно-дорадчий орган при облдержадміністрації, утворений для 
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врахування органами влади громадської думки, і члени Громадської ради мають 

працювати для вирішення тих чи інших питань громадськості, а не займатися 

дрібними чварамиабо задоволенням власних амбіцій чи вирішенням особистих 

питань. 

- Клиновий О. М. запропонував: 

1) затвердити акт тимчасової комісії Громадської ради при Черкаській обласній 

державній адміністрації, щодо проведення перевірки відвідування засідань 

членами ради; 

2) голові тимчасової комісії письмово підготувати проект Положення щодо 

функцій, повноважень, кількості членів регламентної комісії. 

- Чернявський П. О. запропонував доручити членам громадської ради 

розробити регламент, надати пропозиції до персонального складу регламентного 

комітету та проголосувати. 

- Фоміна Н. М. запропонувала обрати 3 особи до складу комісії, яка буде 

займатися розробленням проекту положення про регламентну комісію. 

- Клиновий О. М. запропонував утворити комісію з питань розроблення 

проекту положення про регламентну комісію у складі: Чернявський П. О., 

Лимаренко-Полянський В. О., Тимарський О. С. 

 

Глєбов Є. М. виніс пропозиції членів Громадської ради на голосування:  

1) затвердити акт тимчасової комісії громадської ради при Черкаській 

обласній державній адміністрації, щодо проведення перевірки відвідування 

засідань членами ради. 

Голосували: «за» – 9. Рішення прийнято. 

 

2) створити робочу комісію для розроблення проекту положення про 

регламентну комісіюГромадської ради у складі: Чернявський П. О., Лимаренко-

Полянський В. О., Тимарський О. С. 

Голосували: «за» – 12. Рішення прийнято. 

 

3) робочій комісії з питань розроблення проекту положення про 

регламентну комісію Громадської ради надати членам Громадської ради для 

вивчення проект положення про регламентну комісію Громадської ради  

до наступного засідання Громадської ради у термін до двох тижнів.  

Голосували: «за» – 15. Рішення прийнято. 

 

Вирішили: 

1. Затвердити акт тимчасової комісії громадської ради при Черкаській 

обласній державній адміністрації, щодо проведення перевірки відвідування 

засідань членами ради. 

2. Створити робочу комісію для розроблення проекту положення про 

регламентну комісіюГромадської ради у складі: Чернявський П. О., Лимаренко-

Полянський В. О., Тимарський О. С.  

3. Робочій комісії з питань розроблення проекту положенняпро регламентну 

комісію Громадської ради надати для вивчення членам Громадської ради проект 
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положення про регламентну комісію Громадської ради до наступного засідання 

Громадської ради у термін до двох тижнів.  

 

Глєбов Є. М. повідомив,що у зв’язку з прийнятим рішенням не розглядати 

питання щодо подальшого членства у Громадській раді при ЧОДА до розгляду 

питання щодо регламентної комісії, наступні питання порядку денного 

розглядатися не можуть. 

 

2. Інше. 

Виступили: 
- Клиновий О. М., якийзапропонував на наступне засідання Громадської ради 

заслухати звіти постійних комісій Громадської ради про результати  

їх роботи. 

- Лугеря С. О. звернувся з проханням до членів Громадської ради розглянути 

звернення жителів с. Мошни Черкаського району, яке буде надіслано  

їм на електронну пошту.  

- Чернявський П. О. запропонував означене питання включити до порядку 

денного на наступний раз. 

Глєбов Є. М. повідомив, що вказане звернення буде надіслано всім членам 

Громадської ради на електронні адреси і, крім того, порушене у зверненні 

питання буде опрацьованоКомісією з питань розвитку територій, житлово-

комунального господарства, ОСББ та енергозбереження для подальшого 

включення до порядку денного. 

 

Глєбов Є. М. оголосив засідання Громадської ради закритим, про час і місце 

проведення наступного засідання Громадської ради буде повідомлено додатково. 

 

 

 

 

Голова Громадської ради    ___________Є. М. Глєбов 

 

Секретар      ___________ Т. М. Овчарова 


